

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2025-09-09

Närvarande:	Kjell, Per L, Per S, Bert, Jonas, Anders L, Anders S, Harald
Adjungerade:	
Frånvarande:	
Lokal:	Teamsmöte

§1 Ordföranden öppnade mötet

§2 Kjell valdes till mötesordförande och Harald till sekreterare

§3 Dagordningen fastställdes med tillägg, se §18, §19, §20

§4 Föregående protokoll lades till handlingarna

§5 **Kassa och medlemsrapport**

1. Balans- och resultaträkning

Anders S presenterade balans- och resultaträkning. Den är rykande färsk och kan behöva putsas något. Ingen redovisning mot resultatenheter.

Diskussion om vad vi får för vår medlemsavgift till EMH. Frågan bordlades till Hallsbergsmötet så att alla kan läsa EMHs hemsida, <https://emh-org.com/>

2. Uppföljning mot budget

Budget inte inlagd. Nästa steg

3. Medlemsrapport

Tre nya medlemmar vid slupmötet på Sjöhistoriska

4. Kostnader projekt

Ingen rapport

§6 **Avrapportering utdelade uppgifter, se lista i slutet på protokollet**

Gustav Dillner bjuds in till nästa Eskilstunamöte. Frågan avförs från listan.

Förslag om organisationsanpassning tas bort

Skjuter frågan om samarbete med Stiftelsen Skärgårdsbåten till efter deras styrelsemöte i november 2025-10-04

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2025-09-09

Möte med mässan nästa vecka. Per har snackat med Pierre Dunbar som samordnar Classic Boats. Han tycker att idén är bra. Flytta deadline 25-10-04

Jonas har sänt och fått tillbaka ett mail till Micke, i princip samma inställning. Frågan avslutas.

Fartygsregistret, frågan skjutes till 2025-10-04

§7 [Avrapportering SÅF-bladet](#)

Korrekturet för nummer 3 bearbetas.

§8 [Slupmöte vid Sjöhistoriska](#)

1. [Beslut om ökade kostnader enl. inkommen redovisning från Per. Kostnader utöver budgeterade 5.000 kr.](#)

Mötet vid Sjöhistoriska var välbesökt. Budgeterad kostnad gick till att täcka kostnader för ungdomarna från Mjörns Ångbåtsförening med 4000 kronor enligt tidigare beslut. Godkändes utöver detta en kostnad 1668 kronor för ved och mat.

§9 [Deltagande i norska Fartygsvärnets årsmöte i Trondheim. Beslut](#)

Kjell deltar. Norrmännen står för Kjells kostnader

§10 [Tillsättande av arbetsgrupp för 40-årsfirande 2026](#)

Per S, Sven J och Kjell kan vara lämpliga som kärngrupp. Avrapportering i Hallsberg

§11 [Slupgruppen](#)

Möte 26 augusti. Fördelade uppgifter. Nästa möte i Hallsberg den 5 oktober.

§12 [”Ung med ångbåt” – sociala medier](#)

Det skapas en facebookgrupp för ungdomar. Aktiviteten leds av ungdomar i Alingsås. Även en del av ungdomarna från Tomten kan komma att vara med. Det finns ungdomsverksamhet i närbesläktade verksamheter som järnväg, spårväg. Per S tipsar facebookgruppen om detta.

§13 [Organisationsanpassning mht slupgruppen – från listan nedan](#)

Se §6.

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2025-09-09

- §14 Kolla med Stiftelsen Skärgårdsbåten om de är intresserade av montersamarbete - från listan nedan
- Se §6.
- §15 [Samarbete med annan aktör om monterplats på båtmässan](#)
- Se §6.
- §16 [Boris redovisar status på fartygsregistret](#)
- Se §6.
- §17 [Beslut om heldagsmöte i Hallsberg den 4 oktober](#)
- Beslöts hålla mötet. Mötet pågår 10 – 17, Anders S bokar lokalen för detta möte och slupgruppens möte den 5 oktober, dvs dagen därpå.
- §18 [Mail till styrelsen](#)
- Det har inkommit mail från en medlem om föreningens ekonomi. Anders S besvarar den.
- Det framkom att vi saknar policy för vem som hanterar mail. Beslöts att sekreteraren hanterar inkommande mail. Detta gäller styrelsen@steamboatassociation.se och info@steamboatassociation.se
- Harald och Per L ser över vilka adresser som står i SÅF-bladet. Harald kontaktar Maggan.
- §19 [Policy för uppvaktning av jubilerande båtar](#)
- 100 och 150 år uppvaktas alltid. 150-åringar får plakett. Gäller bara båtar i drift. Övriga födelsedagar efter beslut från styrelsen.
- §20 [Samarbete med BHRF](#)
- Per har varit i kontakt med BHRFs ordförande Dan Torell. De anser att samarbete inte är förenligt med deras principer. Vill vi samarbeta måste vi bli medlemmar i BHRF.
- Anders har fått ett brev från RAÄ där det framgår att medlemmar i riksförbund inte kan få bidrag från RAÄ. Dock har några medlemmar i BHRF fått bidrag. Per S håller fortsatt kontakten med BHRF och ser om vi trots allt kan få till ett samarbete med BHRF. Anders sänder kopia på brevet till medlemmarna i styrelsen.
- §21 [Övriga frågor](#)
- Inga övriga frågor

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2025-09-09

§22

Mötets avslutande

Ordföranden avslutade mötet

Sammanställning av utdelade uppgifter:

Utdelat	Vad?	Vem?	Klart
2025-06-16	Kolla med Stiftelsen Skärgårdsbåten om de är intresserade av monter-samarbete	KN	25-10-04
2025-06-16	Samarbete med annan aktör om monterplats på båtmässan	PS	25-10-04
2025-08-19	Boris redovisar status på fartygsregistret	BW	25-10-04
2025-09-09	Alla läser på om EMH på deras hemsida. Vi tar upp frågan i Hallsberg	Alla	25-10-04
2025-09-09	Tipsa "Ung med ångbåt" om samarbete med andra ungdomsgrupper	Per S	25-10-04
2025-09-09	Sända kopia på brev från RAÄ gällande vem som kan få bidrag	Anders S	25-10-04
2025-09-09	Anders S besvarar mail från medlem om ekonomin	Anders S	Snarast
2025-09-09	Anders S bokar lokal i Hallsberg för heldags möte 4 oktober och den 5 oktober för slupgruppen.	Anders S	Snarast

Vid protokollet:

Justeras:



Harald Jochnick

Kjell Nordeman